
KODELJEVO

Vaja dela mojstra. Naš sogovornik in mentor skupine tovariš
Sapernik stoji zadaj

Obisk pri naših lutkarjih
Po prazniških dneh sem obiskal lutkovno skupino naše KS. V kletnih

proslorih pod glasbeno šolo sem se pogovurjal z mcntorjem skupiuv
Nejcem Sapernikom.

— koliko časa že deluje vaša skupina?
Približno 3 leta.
— koliko članov deluje v njej?
Sprva je v njej delovalo devet članov. Danes pa smo razdeljcni na

dve skupini: na manjšo s sedmimi in večjo z osmimi člani.
— Vi vodite v;'čjo skupino. kaj-sedaj pripravljale?
Pripravljamo .«• za predstavo iger, katere premiera bo 15 decembra.

Alenka in stari lc» Avtor igre je lvan Ostrikov, prevedel pa jo je Matej
Rode. Za zvočno * aliso je poskrbel Bor Tourel, osnutke za sceno pa je
pripravila tovari> ca Janjkova. Pomagali bodopri predstavi tudi učenci
OS Ketteja in M jrna. ki bodo izdelali lepljcnko in plakatc. Jaz bom
pomagal pri scenskem dclu in pri izdclavi malih gledaliških listkov.

— Kje dobite matcrial za lutkc in kdo vam jih izdeluje?
Večino materiala dobimo v Lutkovnem gledališču, pomagajo ipa

nam tudi v krajevr.i skupnosti. Z izdelavo lutk ima poleg članov največ
opravkov tovariš Hočevar.

— kaj pa manjša skupina?
To skupino vodi Andrcja Čučnik.
— kakšno je delo te skupine?
Pripravlja se na krajšu predstavo, ki jo bodo uprizarjali za vrtce.
— kakšne so njihove lutke in kdo jim jih izdeluje?
No, preprostejšc so, izdeluje pa jih kar Andreja Čučnik.
— Tovariš Slapernik, ali je lutkarstvo vaš poklic?
Da, to jc mojpoklic. Sem poklicni lutkar pri Lutkovneni gledališču.
— Sodelovali ste najbrž že pri mnogih lutkovnih igrah?
Da! Mislim. da približno pri tridesetih.
— In koliko časa so ukvarjatez lutkarstvom?
Žc kar dvanajst let.
— kuj pa vaše želje?
Veliko jih je. Najbolj pa si želimo, da bi sc uvrstili v selekcijo amater-

skih skupin.

Kljub teiavam naši lutkarji dosegajo uspehe in to jih bodri tudi na-
prej. da kljub ležavam zaradi različnih izmen v šolah vadiju v poznih ve-
černih urah. Tarejo jih finančne skrbi. Nekaj denarja prispeva KS,
nckaj maleriala dobijo od Lulkovnega gledališča, preostalo prinesejo
kar člani sami od doma. No. prihodnje lelo kaže glede tega boljše, saj so
vendarie dubili zvezo z občinsko ZKU. Dobre vuljc pa jim tudi nikdar
ne zmanjka.

Vsi, ki vas lulkarstvo zanima ali želite kakorkoli prispevati k njego-
vein razvoju pri nas: dobrodošli!
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